
Hønefoss-Øst Rotaryklubb

Peismøte i komité for Internasjonal komite tirsdag 19. november 2019

Møte avholdt hos: Steen Blach Sørensen i Øvre Knausen 10, Klekken

Til stede: Ingrid Solberg, Ove Erik Helgesen, Steen Blach Sørensen, Ragnar Nøklebye, , Finn Arild 
Skøien, Jan Helge Østlund, Jan Lafton og president Magnar Ågotnes.

Forfall: Finn Holm og Kashin Hama

Ikke møtt: Øivind Fjeldstad

Agenda:
 Status og videreføring av komiteens prioriterte oppgaver.
 Hvordan videreutvikle klubben vår i 2020 til å bli et attraktivt møtested for 

«vennskap, kunnskap, og uegennyttig innsats»
 Tema for møter.
 Egne saker fra forrige møte.

1. Status og videreføring av komiteens prioriterte oppgaver:
Finne et internasjonalt prosjekt gjennom Rotary systemet. Sjukehus i Nepal som et 
internasjonalt prosjekt.

Bærums Verk Rotaryklubb har et prosjekt med sjukehus i Nepal. Flere Rotaryklubber  
samarbeider om dette prosjektet. Aktivere nye medlemmer igjennom dette. Ha dette 
ved siden av andre prosjekter i klubben.

2. Hvordan videreutvikle klubben vår i 2020 til å bli et attraktivt møtested for
«vennskap, kunnskap, og uegennyttig innsats»

a) Bevaringspunkter som er viktig å videreføre:
Fast møtedag

Den sosiale biten i forkant av møtene.



Interessante foredrag.

b) Forbedringspunkter som vil kunne gjøre klubben med attraktiv
Vi føler dette henger sammen med det skrev over.

3. Tema for møtene:
Gruppen hadde følgende forslag til nye tema:

 Trygve Danielsen kommer og forteller om sykehus i Nepal (Ingrid).
 Hannes Shelter, hvordan går det med det. (Magnar)
 Jan Lafton ego-foredrag.
 Jan Lafton forteller om hvordan mobilnettet fungerer.
 Hønefoss Bryggeri (Jan Helge)
 Ny byplan, få en skikkelig presentasjon, meningsutveksling Terje Andersen og 

en annen (Jan Helge)
 Universitet i Sørøst Norge, Steinar Åsnæs jobber mot det lokale næringslivet 

(Jan Helge)
 Forskning rettet mot, at enn gjøt det riktig under forsøk (helsevesenet) (Steen).
 Bedriftsbesøk på USN med foredrag.
 Knut Ove Grønnseth reiseliv (Jan Helge)
 Omar Viset, Ringerikskjøkken ( Magnar)

4. Egne saker fra forrige møte/årsplan som følges opp:
a) Avklare hvem/hvor de 1 neste peismøte skal avholdes 

Neste møte i komiteen holdes hos…..  må avtales på e-post. 

b) Natteravn.
Magnar og Ove Erik kan stille, Thor for å sette opp helger når dette skal skje var 
tilbakemeldingene fra de fleste.

Ove Erik Helgesen (ref.)

26.11.19


